



Αθήνα, 19 Φεβρουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Υγείας  

Θέµα : Σοβαρές ελλείψεις στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης 

Όπως αναφέρει σε δηµόσια ανακοίνωση του το Σωµατείο Εργαζόµενων ΕΚΑΒ 2, το παράρτηµα 

του ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης αντιµετωπίζει σοβαρά προβλήµατα, τα οποία περιορίζουν σηµαντικά τις 

δυνατότητες παρέµβασής του. Συγκεκριµένα, όπως καταγγέλεται από τους εργαζόµενους ο στόλος 

του ΕΚΑΒ έχει µειωθεί σηµαντικά, µε την µείωση αυτή να αγγίζει το 20% την τελευταία 

πενταετία. Την ίδια στιγµή, ο µέσος όρος ηλικίας των µονίµων διασωστών αυξάνεται, ενώ σχεδόν 

το ήµισυ του προσωπικού εργάζεται µε ελαστικές συµβάσεις εργασίας. Η υποστελέχωση του 

ΕΚΑΒ έχει ως αποτέλεσµα να παρατηρούνται φαινόµενα υπερεργασίας, µε συνεπακόλουθη 

εργασιακή εξουθένωση, την ώρα που το ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης καλείται να καλύψει και τις 

αυξηµένες ανάγκες της Κεντρικής Μακεδονίας, ιδιαίτερα κατά τους θερινούς µήνες.  

Επειδή είναι επιτακτική η ανάγκη στήριξης του έργου του ΕΚΑΒ στη Θεσσαλονίκη 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός Υγείας  

Πόσα ασθενοφόρα επιχειρούν αυτή τη στιγµή στο πολεοδοµικό συγκρότηµα της Θεσσαλονίκης; 

Πόσοι µόνιµοι και πόσοι επικουρικοί διασώστες στελεχώνουν την υπηρεσία;  

Υπάρχει σχέδιο για αύξηση των προσλήψεων και για µονιµοποίηση των επικουρικών εργαζόµενων 

στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης;  
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